
Besluitenlijst vergadering Dorpsraad Sloten – Oud Osdorp, 25 november 2024 

Dorpshuis 

Aanwezig: Sjoerd Jaasma (vz), Mireille de Ridder, Ray Kentie,  Jennifer Brouwer, 

Christel Maijer en Piet Renooy (not).  

 

 

0. Mededelingen 

De winter pride is van start gegaan. Mireille is er actief. 

 

We mede-ondertekenen een brandbrief aan het college van B&W om te 

escaleren in de handhaving van het vuurwerkverbod, met name het 

tegengaan van het afsteken van zgn. vuurwerkbommen. 

 

1. Notulen 11 november  

Vastgesteld 

 

2. Illegale opbouw Sloterweg 715 

Gemeente heeft, na onze in gebreke stelling, de eigenaar van het pand 

aangeschreven en gesommeerd de illegale dakkapel aan te passen zodat het 

binnen vergunning past. Ook kan eigenaar een nieuwe aanvraag voor 

legalisatie doen. 

 

3. Hotel op Sloterweg – AZC 

Gasten: Namens Stadsdeel Ruby en Danielle, namens de centrale stad Noor. 

Gemeente wil vergunning geven aan het COA om in de 6 panden aan 

Sloterweg 773-783 te gebruiken voor de tijdelijke (nood)opvang van 80 

alleengaande minderjarige vreemdelingen (amv-ers) die asiel hebben 

aangevraagd. Een AZC dus. De buurt is hierover ingelicht via een huis aan 

huisbrief. 

Noor licht het besluit van B&W toe. Duidelijk is dat er geen ruimte meer is 

om het besluit te beïnvloeden.  

In onze reactie wijzen we erop dat de omgeving een geschiedenis heeft met 

de locatie en de eigenaar van de panden. We dringen al twee jaar 



tevergeefs bij de gemeente aan op het beëindigen van de hotelfunctie die 

aan de panden is gegeven door de eigenaar.  

We wijzen er ook op dat: 

- de panden nogal geïsoleerd liggen; voor jongeren er in de directe 

omgeving niets te doen 

- de panden ver van OV staan 

- de Sloterweg geen voetpad heeft 

- het direct naastgelegen Siegerpark kwetsbaar is 

- huisvesting op het eerder als mogelijke locatie geïdentificeerde 

voormalige Xeniospark meer voordelen biedt (OV, meer reuring, 

clubhuis, sportveld) 

- in de directe omgeving reeds een viertal opvanglokaties is gerealiseerd, 

te weten de hotels Mercure en Corendon, de opvang op de 

Anderlechtlaan en in Riekerhaven. Het gaat om honderden personen. 

We vragen ons in gemoede af waarom een kwetsbaar stadsdeel als 

Nieuw West op deze wijze wordt belast. Hoeveel opvang is er in Zuid? 

Tot slot stellen het te betreuren dat de gemeente niet vooraf in overleg met de 

bewoners is getreden. Van enige vorm van daadwerkelijke participatie is geen 

sprake.  

Tegen de huisvesting van asielzoekers is het Dorpsraadgebied leven als zodanig 

echter geen bezwaren, met de kanttekening dat we van mening zijn dat er wel 

wat meer over de gemeente gespreid mag worden. 

Sjoerd zal als volgt reageren richting wethouder Groot Wassink: 

Wij  zien in principe geen bezwaren tegen de opvang van amv-ers in ons 

Dorpsraadgebied, hoewel wij een andere locatie beter achten. Mocht toch 

gekozen worden voor de Sloterwegpanden dan zullen wij ons verzetten tegen 

een wijziging van de bestemming “wonen” voor de panden/het perceel (zoals 

aangevraagd door de gemeente) tenzij in de vergunning expliciet wordt 

opgenomen dat na beëindiging van de opvangfunctie de lokatie/perceel een 

enkelvoudige bestemming “wonen” krijgt. 

 

4. Over de Rand 

De geplande bijeenkomst met de gemeente dreigde weer niet door te gaan. 

Na aandringen van onze kant toch meeting. We constateren een erg traag 



proces vanwege de gemeente. De aanbesteding van de werkzaamheden, 

oorspronkelijk gepland voor maart dit jaar, komt nu waarschijnlijk pas in de 

zomer van 2025. Ondertussen worden sponsoren ongeduldig en vragen zich 

af wat er gebeurt met hun geld. 

Wel is nu een vergaderfrequentie afgesproken van om de drie weken. 

 

5. Sinterklaas 

 

De intocht op 23-11 was succes; zeker 200 kids zagen de Sint aankomen en 

rondrijden. Jennifer heel veel complimenten voor de organisatie! 

  

 

6. Nieuwjaarsreceptie 

 

Nog steeds geen duidelijkheid over locatie. De speeltuin wordt benaderd. 

Wel heeft stadsdeelbestuurder Türkkol toegezegd als gastspreker. 

 

7. Kerstzingen 

Jane en Hein hebben vanwege persoonlijke omstandigheden af moeten 

zeggen helaas. We wensen hen veel sterkte. 

Sjoerd benadert een Slotens koor. 

 

8. Financiën 

Plezierig gesprek geweest van Sjoerd en Jennifer met de gemeente over 

subsidie. 

Jennifer informeert ons over de meer transparantie wijze van boekhouden 

die zij heeft geïntroduceerd. 

 

9. Illegale kap 

 

Het lijkt erop dat er perceel Sloterweg 992 bomen zijn gekap. Sjoerd 

informeert naar vergunningen. 

 



 

Komende vergaderingen 

December   9, 22 (kerstzingen) 
Januari   10 Nieuwjaarsreceptie, 13, 27 
Februari   10, 24 
Maart    10, 24 
April     14, 28 
 

 

Jaaragenda 

 
Subsidieaanvraag 2025     voor 6-5 
Subsidie tussentijdse verantwoording:    voor 1-8 
Subsidie verantwoording:    voor 1-3 
Vrijwilligersdag      voor 1-7 
4-5 mei       voor 1-3 
Sint/kerst      voor 1-10 
Nieuwjaarsreceptie     voor 1-11 
Subsidie 26                                                                               voor 1-10 2025 

 

 

Maandag 2 december informatieavond AZC in buurthuis België 


